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«Feu de la vostra
vida una entrega
plena»

L'arquebisbe de Tarragona,
Mons. Jaume Pujol, ha conferit
el diumenge 3 de setembre el
presbiterat a dos diaques de
l'Opus Dei en una cerimònia
celebrada al santuari de
Torreciutat (Osca).

03/09/2017

Els nous preveres són Ginés José
Pérez Almela, murcià de 59 anys, que
ha estat professor durant tres



dècades a l'escola Monteagudo, de
Múrcia, i Arturo Garralón, empleat
de banca, nascut a Guadalajara fa 42
anys.

En un ambient festiu i d'agraïment,
els nous preveres van estar
acompanyats pel prelat de l'Opus Dei,
Monsenyor Fernando Ocáriz, així
com per nombrosos familiars, amics i
col·legues.

En l'homilia l'arquebisbe Jaume Pujol
va demanar ser "servidors" i "estar
oberts a les necessitats de tots", fidels
al "do tan gran" que és el sacerdoci,
per a "lliurar-se al servei de totes les
ànimes", fent de la vida "una donació
total". Va citar unes paraules de sant
Josepmaria Escrivà, que recordava
als nous sacerdots, que s'ordenaven
"per servir, no per manar, no per
brillar, sinó per lliurar-nos, en un
silenci incessant i diví, al servei de
totes les ànimes".

https://www.fomento.edu/monteagudo/


L'arquebisbe els va animar a ser
"bons pastors" i "continuadors" de "la
missió salvadora de Crist", conscients
que, com diu el Papa Francesc, "el
sacerdot que surt poc de si mateix, en
lloc de ser mediador, es converteix
poc a poc en intermediari, en gestor".

Mons. Pujol va demanar oracions per
les vocacions sacerdotals i per la seva
fidelitat, perquè "hi ha veritable fam
de sacerdots a l'Església". Va
assenyalar al mateix temps que "és
urgent que molts laics s'obrin
generosament a la crida específica a
la santedat".

Famílies agraïdes

Ginés Pérez destaca que en la seva
decisió d'ordenar-ha influït "la
manca que hi ha de sacerdots i el
gran bé que pot fer un bon sacerdot".
"M'agradaria estar visible, proper, i
demano el do de llengües per arribar
al cor i al cap de cada persona",
comenta.



Per la seva banda, Arturo Garralón -
que ha estat caixer, assessor de
serveis financers, sotsdirector i
encarregat de suport operatiu en una
oficina d'atenció a empreses- diu que
"un sacerdot és com un suport
operatiu per a l'Església, amb vocació
de servir tots".

Els tres germans d'en Ginés han
assistit a la cerimònia. Genoveva i
Amalia diuen que els familiars estan
"molt contents i resant perquè sigui
un bon sacerdot i que doni molt de
fruit; ha estat molt emocionant, amb
un record als nostres pares".
L'Antonio, marit de l'Amalia i cunyat
d'en Ginés, confessa que sent "una
gran alegria per haver participat en
l'ordenació, és una gran satisfacció
tenir a la família un sacerdot, és una
gràcia de Déu, i saber que el seu
treball serà assistir espiritualment
tantes persones". Pedro, un altre dels
germans, diu que "no imaginava un
dia així", i demana "que sigui humil i



per tant molt eficaç". Isabel, neboda
de Ginés, està també molt contenta:
"Prego perquè segueixi transmetent
felicitat i alegria als qui l'envolten".

Els pares d'Arturo Garralón
destaquen que "és impossible
descriure l'alegria que tenim davant
aquest immens do que és el sacerdoci
per a un fill". "Ens alegra molt -
afegeixen- veure aquí a tanta gent
que l'estima i estan ja resant per
aquesta nova tasca, plena de
responsabilitat". El seu pare, Juan
José, recorda la infància de Arturo a
Torrebeleña, on el rector, mn. Jesús
Mercado, li va donar catequesi i
formació cristiana, que després
continuaria en la família i al Club
Viana, de Guadalajara.

Plens de l'Esperit Sant

Un dels concelebrants en la
cerimònia d'ordenació ha estat
Agustín Bujeda, vicari general de
Sigüenza-Guadalajara, que participà

https://acviana.org/
https://acviana.org/


també de l'alegria i ambient festiu
que es va viure a l'esplanada de
Torreciutat. "Ha estat -diu- una
ràfega de l'Esperit Sant, un impuls de
llum i de santedat, se surt amb ganes
de ser sant, ple de l'Esperit Sant, per
ser millors en la vocació de cadascú,
amb moltes gràcies espirituals ".

Entre els familiars i amics de l'Arturo
hi ha la Paula, una advocada de 26
anys que exerceix en un despatx a
Madrid i que és la neboda gran del
nou sacerdot: "Estic contenta d'estar
avui aquí en aquesta gran festa, i
estic contenta perquè veig el meu
oncle plenament feliç al seu lloc i en
el seu camí". Un altre nebot que va
assistir a la cerimònia és en Nicolás,
de 20 anys, que estudia Dret i
Administració d'Empreses a Alcalá, i
que destaca també la personalitat
oberta, comunicativa i molt esportiva
del seu oncle, "el que suposa molt per
al seu nou treball".



Per veure més fotos podeu clicar als
laterals de la imatge següent:
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